ARTISTRY" men

雅姿男士護膚系列



成就非凡 打造男士魅力 FORMULATED FOR SUCCESS

進步,只因有所行動;成功,全因追求卓越。

WHEN A MAN ACTS, HE EVOLVES. AND THE FUTURE HE ADVANCES THE MORE HE SUCCEEDS

雅姿了解男士對護膚的需求,以科研、科技的力量和見解,創造出男士專屬的 護膚系列,切合現代男士的生活品味,令男士肌膚更健康、展現最佳狀態。邁 向目標,成功在望!

ARTISTRYTM knows what advancing men want and has created a skin care line that is really for them with the power of insights, research and technology. Calibrated for a modern man's lifestyle, focused for maximum performance, ARTISTRY Men products are formulated to leave men's skin healthy and looking its best. It creates skin he can win with so he can face the world head on.

獨家 DermaSync™ Complex 專為男士肌膚而設,針對深度保濕及長效控油兩方面的護理,讓男士魅力盡現。

DermaSync™ Complex exclusive to ARTISTRY™ Men is developed to address the key needs of men's skin – hydration and oil control and helps synchronize men's skin condition to achieve its best look.





金縷梅 Witch Hazel



鱷梨油酸丁酯 Butyl Avocadate



保濕階段中所使用的主要成分: Key Ingredients Used in Moisturizing Phase



專利NMF脂質體 Patented NMF Liposome



大豆卵磷脂 Sov Lecithin



透明質酸 Hvaluronate



葡萄糖胺,海藻和酵母提取物 Glucosamine, Algae, and Yeast Extract

簡單四步, 煥發成功男士魅力

Simply 4 steps to look your best

雅姿男士護膚系列嚴選高效成分,打造護膚四步曲——只需四個簡單步驟,便可煥發肌膚最佳狀態,時刻神采飛揚、魅力四射。

With effective ingredients meticulously selected, ARTISTRYTM Men products help synchronize men's skin condition to achieve its best through the simple 4-step skincare regimen, so that he can always look charming, refreshed and energetic.



輕柔潔面霜 Gentle Face Wash

集保濕、控油及清潔毛孔三重功效,能有效去除污 垢及多餘油脂,令皮膚清爽不繃緊。

Removes excess dirt and oil, and cleanses pores while retaining vital moisture. Leaves skin clean, refreshed and conditioned – not tight or dry.



1225 115ml

成分 Ingredients



紫蘇及蘆薈複合物 Shiso and Aloe Complex

荷荷巴及葡甘露聚醣 Jojoba and Glucomannan beads

使用方法

每天早、晚,先沾濕面部及雙手,擠出約2厘米的潔面霜於掌心,打圈至起泡。再以指尖在面上輕柔地按摩然後以溫水沖洗。

Usage

Wet face and hands. Dispense 2cm strip into palm and begin to lather with fingertips. Using fingertips, apply to face and massage gently. Rinse with warm water. Use every morning and evening.





平衡保濕爽膚水 Balancing Hydrator

輕柔配方能舒緩剃鬚後的敏感,擊退面部多餘油脂及油光, 維持肌膚的重要脂質屏障以保持最佳保濕狀態。

Smoothes and protects the skin after shaving. Fights excess oil, shininess and dryness by moisturizing the skin and maintaining the protective lipid barrier.

成分 Ingredients



甘草及歐洲七葉樹提取物 Licorice and Horse Chestnut Complex

紫蘇及蘆薈複合物 Shiso and Aloe Complex

PCA 鋅及鱷梨油酸丁酯 Zinc PCA and Butyl Avocadate

蕈類葡聚糖 Mushroom Glucan

使用方法

於潔面後傾出約5毫子分量的爽膚水於掌心,輕拍於面部及頸部。

以雷鬚刨剃鬚前的護理

傾出約5毫子分量的爽膚水於掌心,輕拍於面部及頸部,待皮膚乾 爽後開始剃鬚。接著再使用平衡保濕爽膚水作舒緩。

Usage

After cleansing pour a small coin-sized amount into palm and apply over face and neck.

To use as a pre-shave of electric shaver, pour a small coin-sized amount into palm and apply over face and neck. Allow to dry before shaving. Re-apply Balancing Hydrator after shaving for soothing.



1227 150 ml

ARTISTRY

Balancing Hydrato

Lotion Hydratante



保濕活膚乳液 Enviving Emulsion

舒緩皮膚,為男士肌膚帶來長達8小時的長效保濕,幫助修復皮膚天然脂質屏障,保護皮膚避免水分流失及乾燥。

Keeps men's skin moisturized for more than eight hours. It comforts the skin, protects against moisture loss and dryness by restoring the skin's natural lipid barrier.

成分 Ingredients



牛油果樹果脂 Shea Butter 荷荷巴籽油 Jojoba Seed Oil 皺波角叉菜及海鹽 Carrageenan and Sea Salt

1228 150 ml

ARTISTRY

men

Enviving Emulsi

ulsion Hydrata



使用方法

於使用平衡保濕爽膚水後,將約 5 毫子分量的保濕活膚乳液,輕輕於面部及頸部按摩直至吸收。

Usage

After the Balancing Hydrator, apply a small coin-sized of Enviving Emulsion to the face and neck with a massaging motion.



控油保濕精華

Serum Concentrate

雙效活膚精華,以強效配方和獨特的抗衰老成分對抗細紋和皺紋,同 時修復、緊緻及滋潤肌膚,讓肌膚回復年輕狀態、煥發健康神采。

Powerful dual-action serum to fight fine lines and wrinkles right from the start with a concentrated formula of unique anti-aging ingredients that help repair, firm and nourish your skin for noticeably healthy and youthful look

兩大獨家抗衰老成分 Two exclusive anti-aging ingredients



專利燕麥萃取物去除面部多餘角質,令肌膚平滑富光澤。 Patented Oat Extract boosts the exfoliation process to achieve brighter and softer skin.



獨家 Micro-X6 六胜肽有效滋潤肌膚同時減少細紋形成。 Exclusive Micro X-6 Peptide nourishes the skin and helps diminish the appearance of fine lines.

只需4调,肌膚明顯改善

Improved Skin in 4 Weeks

受訪男士認為油脂分泌得到有效控制。 saw oil reduction.

使用方法

額位置,輕輕向上按摩。

認為肌膚得到深層保濕,更為滋潤。 experienced deep moisturization.



9024 30ml

Usage After using Enviving Emulsion, dispense 2-3 pumps of Serum Concentrate into palm. Apply to the face using fingertips, with an upward, massaging motion focusing on the expression areas around the eyes and forehead.

於使用保濕活膚乳液後,按2至3泵控油保濕精華 於掌上,以指尖將精華重點塗抹於眼部附近及前



ARTISTRY* men





© 2020 版權所有 美國安利(香港)日用品有限公司。 © 2020 Copyright Amway Hong Kong Limited. All rights reserved.

安利諮詢熱線 Amway Service Hotline: 2969 6300

網址 Website: www.amway.com.hk